
Een nieuw voetbalterrein op onze ijsbaan? 

Op de eerste plaats trof ons verbazing: twee verenigingen vinden dat ze een nieuwe club moeten 

starten en bedenken vervolgens dat dat moet gebeuren op het terrein waar drie andere 

verenigingen zitten. Niet erg collegiaal, ook niet communicatief:  we hebben zelf de commissie 

gebeld dit voorjaar (en afgelopen maand de gemeente om opheldering gevraagd). Voor alle 

duidelijkheid: het gaat om een fusie die niet van bovenaf is opgelegd, het is een wens.  

Wie zijn De Magnusrijders? 

- In 2001 opgericht en inmiddels actief op de derde ijsbaan, de vaste plek die ons in 2011 eindelijk 

beloofd is en een officiële 400m baan (waar veel buurtclubs nieuwsgierig naar komen kijken); 

- Inmiddels hebben we ruim 800 gezinnen als vaste donateur, waarvan 80 begin maart, de koude 

krokusvakantie; 

- Op 92 dagen kon er bij ons geschaatst worden, grofweg variërend tussen 0 en 10 dagen per jaar 

- We hebben een lijst van 25 vaste mensen – bestuur + vrijwilligers – die actief zijn tijdens 

openstellingen  zie verder www.demagnusrijders.nl;

- Afgelopen jaar hebben er een kleine 200 mensen meegelopen met de Winterwandeling en 

hebben er ruim 400 mensen geschaatst op 1 tm 4 maart; 

- We zien in Nederland dat er met de kwakkelwinters en sneeuwwinters vooral op ondergelopen, 

veilige ijsbanen wordt geschaatst; veel door kinderen, gelukkig hebben we in Schagen nu na zes 

jaar eindelijk luwte van de gegroeide windsingel.  

Schagen heeft in haar historie 11 ijsbanen, een aantal maal moest er worden geweken voor een 

school of bejaardenhuis die een centrale plek moesten krijgen. Van algemeen belang is in onze ogen 

nu geen sprake. Andere keren dat er verkast moest worden heeft ertoe geleid dat er enige jaren 

geen schaatsclub in Schagen was. Na de Schager IJsvereniging en De Doorlopers zijn de 

Magnusrijders in het gat gesprongen. Het is geen vanzelfsprekendheid dat er een ijsclub is….. 

De laatste baan is door de gemeente aangelegd, de koek-en-zopie hebben wij zelf gefinancierd en 

opgezet. Toen we onze lang beloofde vaste plek op de huidige baan kregen, hebben we geroepen 

dat we er niet zomaar de brui aan geven en ook in schaatsloze winters wat doen voor onze 

donateurs. Zo is de winterwandeling ontstaan, zijn we diverse malen naar het Olympisch Stadion en 

De Meent geweest, hebben we kinderen ijsbonnen uit het water laten vissen, hebben we Williams 

Day georganiseerd op het terrein (en ja, zijn we als Magnusmannen muziekavonden gaan 

organiseren).  

Als vereniging die geen jaarlijkse subsidie ontvangt en in tegenstelling tot vv Schagen haar eigen 

clubhuis heeft  gefinancierd, vragen wij ons natuurlijk ook af hoe het werkt: er zijn in de gemeente 

Schagen precies twee clubs die samen vier kunstgrasvelden hebben, waarvan twee nog lang niet 

afgeschreven. Is dat geen enorme kapitaalvernietiging en verkwisting van gemeenschapsgeld? Wij 

vinden dit scheef en zijn benieuwd wat andere clubs hiervan vinden. 

Daarnaast weet iedereen dat basisscholen rekening houden met 20% minder kinderen komende tien 

jaar, dat teamsporten het ten koste van individuele sporten moeilijk hebben en Schagen nu eenmaal 

geen echte voetbalstad is. Net als een aantal omringende dorpen hebben beide huidige clubs last 

van ledenverlies (ca. 20% laatste jaren). De 1500 leden – in de krant per abuis genoemd – is iets van 

10 jaar terug: de gezamenlijke clubs gaan nu richting de 800 leden. De vraag doemt op of er wel 



zoveel overhoop gehaald moet worden als we een blik in de toekomst werpen. Alsook de vraag 

waarom de nieuwe fusieclub net als andere grote clubs met kunstgras hun speeltijden niet 

verruimen en een deel van de jeugdwedstrijden naar de zondag verplaatsen; al is dat alleen maar 

voor de nabije toekomst, dat zou zomaar een veld schelen.  

Het lijkt er veel op dat het tij gekeerd moet worden en dat er een JA uit de ledenvergadering moet 

komen. Met als beloning een splinternieuw complex. Wij hebben niets tegen de fusie maar niet ten 

koste van anderen, ik kan dit niet uitleggen aan mijn medebestuursleden en vrijwilligers. Als de 

betrokken clubs het zo goed met elkaar kunnen vinden, waarom trekken ze dan niet bij elkaar in? 

Afsluitend: we willen niet nogmaals verhuizen. Wij vinden dat we zonder enige steun ons bewezen 

hebben en ons aan onze afspraak hebben gehouden, dat verwachten we ook van de gemeente. De 

eerste geluiden van afhakende vrijwilligers hebben mij bereikt – dat mag zeker niet gebeuren. Net 

als ieder dorp verdient Schagen naast een florerende voetbalclub – laat dat duidelijk zijn! – ook een 

levende ijsvereniging.  

Wij wensen de raad veel visie toe en een kritische houding t.a.v. de getalsmatige onderbouwing van 

het plan! 

Bijlage: 

SRC Zondag: 5 elftallen  70 leden 

SRC Zaterdag: 2 elftallen  30 leden 

SRC / vv Schagen jeugd  550 leden 

Schagen Zondag: 3 elftallen  45 leden 

G-voetbal: 3 elftallen, wv 1 jeugd  30 leden 

Meiden: 4 elftallen  55 leden 

                5 teams  50 leden 

Samen 650 (vooral bij SRC spelend nu) en 180 (bij Schagen spelend nu) = 830 leden 


